
EXTRACTE DE L'ACTA DEL CONSELL ESCOLAR ORDINARI DE L'IES NÚM. 26
MISERICÒRDIA, CELEBRAT EL DIA 17 D'OCTUBRE DE 2022

Es reuneix el Consell Escolar de l'IES Núm. 26 Misericòrdia a les 16:30 h,  amb el següent
ordre del dia:

1.- Aprovació de les actes anteriors
2. Informe de començament de curs
3. Proposta de compra d'un desfibril·lador
4. Viatge cultural a l'estranger en 2n. de batxillerat
5. Calendari de reunions ordinàries per al curs 2022-23
6. Difusió dels extractes dels acords del consell escolar
7. Actualització dels components de les distintes comissions
8. Informació al voltant de la renovació del càrrec de director del centre
9. Precs i preguntes

1. Aprovació de les actes amb una esmena a la de 5 de setembre per part de la professora
Arantxa del Castillo. 

2.- Informe de començament de curs

Pren la paraula el director, Octavi Sanchis, que fa referència a diferents temes:

a) concreta el nombre d'alumnes en cada un dels nivells. 

b)  concreta la plantilla de professors per al curs que ha començat: 92 en aquests moments.
Respecte al PAS, cal dir que no tenim la secretaria al complet des de fa molt de temps. 

c) informa sobre el PAC, que no va poder-se portar a terme en els dos últims anys. Enguany, a
pesar que no comptem amb un tercer PT, sí que està prevista la posada en marxa.

3. Proposta de compra d'un desfibril·lador

Pren la  paraula  el  secretari,  Joan Coba,  que  comença agraint  al  sr.  Fernando Centeno la
implicació en la compra d'un desfibril·lador. Es proposa la compra del de l'empresa Coach
RCP per valor de 1261,43 €, que és acceptada. El secretari informarà pròximament sobre la
formació necessària per utilitzar-lo i l'obrirà a tot el professorat.

4. Viatge cultural a l'estranger en 2n. de batxillerat

Pren la paraula el professor Diego Fuente que explica que es tracta del viatge habitual que es
sol fer amb l'alumnat de 4t d'ESO. El director fa veure que la PGA no està aprovada encara i
que, per tant, el que toca és incloure aquest viatge en la relació d'activitats que hi conté. El
director no posarà obstacles per a la realització sempre que estiga inclòs en la PGA.

5. Calendari de reunions ordinàries per al curs 2022-23

El director informa que es faran en dimecres la major part de les reunions i proposa que les de
la  comissió  d'inclusió,  igualtat  i  convivència  es  facen  cada  tres  setmanes  mentre  que  la
d'activitats extraescolars i complementàries es reunirà cada quatre setmanes, aproximadament.



Es conclou que la direcció del centre elaborarà un calendari de reunions del consell escolar i
de les diverses comissions i el portarà al consell escolar.

6. Difusió dels extractes dels acords del consell escolar

El secretari llig l'article 29, punt 12 del ROF de Secundària que assegura que “un extracte dels
acords adoptats en el  si del consell escolar,  sense que incloga dades de caràcter personal,
s'exposarà en els mitjans de difusió del centre (pàgina web i tauler d'anuncis) […] En tot cas,
s'informarà  el  claustre  de  professorat,  les  associacions  de  mares  i  pares  d'alumnat  i  les
associacions de l'alumnat.” El secretari entén que és una responsabilitat seua i l'assumeix a fi
que  els  diferents  sectors  del  consell  escolar  disposen  de  tota  la  informació,  una  vegada
aprovades les actes.

7. Actualització dels components de les distintes comissions

El director llig el nom dels coordinadors de les diferents comissions:

Convivència: Manuela Navarro
Formació: Jorge Roselló
Xarxa de Llibres: María José Navarro, ajudada per un grup extens de col·laboradors
COVID: Silvia Iglesias, en la mesura que siga necessària la seua col·laboració.
Extraescolars: Raquel Raya.

Pel que respecta a les diferents comissions, el secretari llig la composició actual:

Gestió econòmica: director, secretari, vicesecretari, Rubén Pacheco i Beatriz Artuñedo.
Inclusió,  igualtat  i  convivència:  director,  secretari,  cap  d'estudis,  vicedirectora,  Manuela
Navarro, Tania Gardó, Solange Godoy, Rubén Pacheco, Laura Bolea, Lali Villanueva, Marina
Benito,  Laia  Girona,  Gael  Hervás  i  Diego Fuente.  La cap  d'estudis  troba convenient  que
s'incorpore també a aquesta comissió la cap del departament d'Orientació, Elia Llorens. 
Activitats extraescolars: director,  vicedirectora,  secretari,  Raquel García,  Lali  Villanueva.
Rubén Pacheco, Gael Hervás, Beatriz Artuñedo i Solange Godoy.

8. Informació al voltant de la renovació del càrrec de director del centre

El director comunica que, tradicionalment, és el mes de novembre el triat per l'Adminitració
per posar en marxa el procés de renovació de directors o d'eleccions a nous directors en lliure
concurrència, com és el nostre cas. Avança que no es perpetuarà en el càrrec i no té gran
interés a presentar-se a la nova convocatòria. Tot i això, farà efectiva la concreció quan arribe
el moment. Comunicarà al claustre en els pròxims dies la seua decisió.

9. Precs i preguntes

El professor  Alexis  Calvo pregunta com pagarà el  pròxim viatge  a  Granada després  dels
problemes sorgits amb la gestió econòmica.  El director ha parlat amb el vicesecretari que
assegura que el fet d'utilitzar el compte de l'institut és una pràctica alegal, que crea un greu
prejudici en la gestió econòmica del centre i que pot comportar problemes seriosos a l'hora de
quadrar els comptes que treballen amb diners públics.

El  secretari  comunica  dos  possibles  opcions  per  a  desbloquejar  el  problema però  no són
acceptades. Agraeix la col·laboració que sovint ofereix l'AMPA però assegura que la millor



col·laboració que pot oferir ara per ara, en aquests moments, és continuar utilitzant el mateix
mètode de recaptació de diners que s'ha efectuat fins ara i no canviar el procediment a pocs
mesos  de  la  finalització  del  mandat  del  director  actual.  Diferents  membres  de  l'AMPA
asseguren que, d'un temps cap ací, els seus comptes estan fiscalitzats de manera similar a la
dels comptes d'un institut i que aquella tasca l'ha de realitzar el centre.

Davant del bloqueig de la situació, el director diu que intentarà donar una solució al problema
a  l'endemà  en  una  reunió  en  què  estaran  presents  ell,  el  professor  Alexis  Calvo  i  el
vicesecretari Raimon Borja. 

Tot  seguit,  el  professor  Diego  Fuente  demana  informació  sobre  dos  alumnes  que  estan
expulsats a hores d'ara i dels quals vol saber quan s'incorporaran al centre. 

El  sr.  Rubén Pacheco  agraeix  la  col·laboració  del  professorat  que  ha  fet  possible  que  el
funcionament de la Xarxa de Llibres haja sigut un èxit aquest principi de curs. A continuació
es queixa de la distribució en aula-matèria durant aquest curs. La professora Tania Gardó se
suma a la idea. El director assegura que va rebre el suggeriment d'aquella distribució per part
de la COCOPE, però que s'hi tornarà a tractar el tema. 

La professora Silvia Iglesias destaca alguns aspectes positius de l'organització aules-materia.
El sr. Pacheco emfasitza el fet que alumnat en procés de formació transporta sovint massa
quilos en la seua esquena i això pot provocar problemes seriosos en el seu desenvolupament.

I sense més assumptes a tractar s'alça la sessió a les 20:00 h. del dia 17 d'octubre.

                                         JOAN COBA FEMENIA
                                   

                              SECRETARI


